

城市規劃條例
Town Planning Ordinance
(第131章)
(Chapter 131)

根據第17B 條所發出的上訴通知書
NOTICE OF APPEAL UNDER SECTION 17B

請在填寫上訴通知書前，細閱「上訴須知」。如有查詢，請致電3509 8844 或 3509 7840 與上訴委員團〔城市規劃〕秘書聯絡。

Please read the "Guidance Notes" carefully before completing the Notice of Appeal. For enquiries, please contact the Secretary to the Appeal Board Panel (Town Planning) (Tel: 3509 8844 or 3509 7840).

致： 上訴委員團〔城市規劃〕(經辦人：上訴委員團〔城市規劃〕秘書)

To : **Appeal Board Panel (Town Planning) (Attn: Secretary, Appeal Board Panel (Town Planning))**

1. 上訴人全名：

Full name of Appellant : _____

2. 上訴人地址：

Address of Appellant : _____

電話號碼：

Telephone No. : _____

傳真號碼：

Fax No. : _____

3. 上訴人授權代表全名(倘有授權代表)：

Full name of Appellant's Authorized Representative (if any) : _____

4. 上訴人授權代表的地址、電話號碼及傳真號碼(如與上述不同)：

Address, telephone no. and fax no. of Appellant's Authorized Representative (if different from the above) :

地址：

Address : _____

電話號碼：

Telephone No. : _____

傳真號碼：

Fax No. : _____

5. 上訴有關裁決的詳情:

Details of the decision appealed against : _____

6. 上訴的理由(請全部列出) :

The grounds of the appeal (please set them out in full) :

7. 證人的姓名、地址、電話及傳真號碼(如欲傳召證人) :

Name, address, telephone no. and fax no. of witnesses (if any) :

8. 證人提供的證據、文件及其他支持上訴的資料:

Particulars of the witnesses' evidence and documents and other things in support of the appeal :

日期 : 年 月 日
Date : Year Month Day

*上訴人/授權代表簽署
Signature of
*Appellant/Authorized Representative

* 請刪不適用字句

Please delete as appropriate